
Referat 
1) Valg af dirigent 

Claus Mørup blev valgt 

2) Formandens beretning 

Læs beretningen efter referatet 

3) Revideret regnskab forelægges 

Regnskabet blev godkendt. Overskud på 4554,- 

4) Indkomne forslag 

Ingen 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen konstituerer sig selv) og 2 suppleanter vælges 

Peter, Claus og Tino blev genvalgt som bestyrelsesmedlemmer og Christian Bager og Margit blev valgt som 

suppleanter. 

6) Eventuelt 

Bestyrelsen opfordres til at få lavet en aftale med Ungdomsskolen omkring en ny dør i skuret. 

Claus Krüger vil gerne arrangere service af bådmotor. 

Medlemmer ønsker at få nogle faste datoer for dyk i kalendere – gerne mindst 1 per måned. 

 

 

 

  



Formandens beretning 
2024 har været et stille og roligt år for klubben. Vi har en sund økonomi, hvor der har været råd til at starte 

op på en større renovering af båden og tilføjelse af f.eks. stige og lys-bøjle, så man lettere kan komme op i 

båden efter et dyk og så der kan monteres lys for bedre sikkerhed. Stigen er ikke helt på plads endnu, men 

den er godt på vej. Jeg vil gerne takke for den store hjælp fra dem, som går og laver alt dette på båden! 

Vi hævede kontingentet med 200,- for første gang i de ca. 15 år jeg har været med. Frygten er jo altid at der 

så forsvinder medlemmer, men faktum er at vi ligger på samme niveau, som de forrige 2 år. Det vil sige at vi 

pt. er 34 medlemmer. Ønsket om hævningen af kontingentet kom fra sidste års generalforsamling, så der 

var umiddelbart også opbakning til det, inden vi gjorde det – det gør jo bare beslutningen lettere. 

Selvom antallet af medlemmer er konstant, så er forbruget på kompressoren stigende – og det er godt! Det 

betyder at der bliver gennemført flere dyk, og når jeg ser navnene i logbogen, så ser det ud til, at dykkene 

også er ved at blive spredt ud på en større gruppe medlemmer. Igen, er det rigtigt dejligt, at så mange 

bliver trukket med ud til vandet! 

Socialt har vi som altid haft svømmehallen hen over vinteren og vi har afholdt endnu en velbesøgt 

julefrokost. En hverdagsaften trækker bare flere til julefrokosten, da det tydeligvis er lettere at få 

kalenderen til at hænge sammen derhjemme. 

Jeg håber at 2025 bliver lige så aktivt et dykkerår som 2024, og jeg håber at båden vil blive trukket endnu 

mere ud i sit rette element, end det har været tilfældet i et stykke tid – nu er den i hvert fald 100% klar! 

Vi ses i vandkanten! 


